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ACTA de les sessió informativa de la FASE II per a les empreses interessades 

en acreditar-se a la Carta Europea de Turisme Sostenible de l’Alt Pirineu  

Sessió presencial amb les empreses interessades del territori CETS 

21 de novembre de 2023 

Sessió matí al Consell Comarcal del Pallars Sobirà, d’10.30 a 12.30 hores.  

 

Assistents 

 

1. Moisès Villanueva, tècnic d’ús públic del PNAP 

2. Dolors Cortina, Aigüestortes Càmping Resort 

3. Cesc Capdevila, Ramat de Camins 

4. Anna Tomàs, l’Altre Pallars 

5. Aroa Yagüe, Museu de Gerri de la Sal/Oficina de turisme de Baix Pallars 

6. Silvia Vidal, la Rafting Company 

7. Gemma Tost, FGC – Espot i Port Ainé 

8. Roser Gallart, Hotel Apartament Trainera 

9. Marta Casals, Café Pessets 

10. Núria Canals, tècnica del PNAP 

 

Secretaria tècnica. Eva Tarragona i Anna Palau. mOntanyanes.  

 

Excusen assistència:   

1. Marc Garriga, director del PNAP 

 

 

Descripció de la sessió 

 

Des de la secretària tècnica s’explica el funcionament de la FASE II d’acreditació de les empreses 

turístiques, especificant la previsió de calendari, els requisits mínims que cal complir, els terminis 

d’inscripció, etc.  

 

Les empreses han fet comentaris i preguntes sobre el procés d’acreditació:  

 

Des de les empreses es valora que cal fer força feina per tal d’acreditar-se, però la majoria creu 

que ja compleixen molts dels requisits bàsics i que no els hi serà difícil. Moltes ja han fet feina per 

acreditar-se al Biosphere.  

 

També comenten com de ferm és el compromís del Parc Natural d’anar renovant l’acreditació de 

la CETS i poder oferir el suport tècnic a les empreses acreditades per complir el seu pla de treball.  

 

Es pregunta si hi haurà la possibilitat d’acreditar-se l’any 2025. Es respon que la previsió és que 

tot segueixi com fins ara, que l’any que ve es farà una nova licitació per la secretaria tècnica. I que 

amb tota probabilitat les empreses podran acreditar-se també el 2025. 
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Des de FGC volen promoure l’acreditació de les seves instal·lacions. Entenen que acreditar tota 

l’estació serà difícil (aclarim que de moment, no hi ha cap estació d’esquí acreditada), però que si 

no es pot acreditar l’estació valoraran acreditar l’hotel, el restaurant, etc.  

 

 

Recull d’imatges 

 

 

 

 

  


